



Produktinformation

Dette produkt, som er mærket "Glas & Gaffel", kan bruges som vandtæt beklædning i forbindelse med arbejsopgaver i fødevarerindustrien, som f.eks. rengøring, slagtning og pakning.

Produktet overholder "Regulation 1935/2004/EC" og er produceret i henhold til "Regulation 2023/2006/EC".

Produktet er EN 1186 migrationstestet og godkendt til "Kontakt med fødevarer" og må anvendes til kortvarig kontakt, dvs. op til 10 minutter.

ELKA Rainwear A/S er registreret hos Ministeriet for Fødevarer/Landbrug og Fiskeri, og under kontrol af Fødevarestyrelsen - FVST. Kontrolrapporten er tilgængelig på www.elkarainwear.dk.



Product information

This product, which is labeled "Glass & Fork", can be used as waterproof garments in the context of worker tasks in the food processing industry, e.g. cleaning, slaughtering and packing.

The product meets "Regulation 1935/2004/EC" and has been produced in accordance with "Regulation 2023/2006/EC".

The product is EN 1186 migration tested and approved for food contact durations of up to 10 minutes, and is suitable for contact with all types of food under these conditions.

ELKA Rainwear A/S is registered with the Ministry of Food, Agriculture and Fisheries, and is under control of the Danish Veterinary and Food Administration (DVFA). Audit Report is available at www.elkarainwear.dk.



Produktinformation

Das Produkt, welches mit dem "Glas-Gabel Symbol" gekennzeichnet ist, kann als Wasserdichte Bekleidung in Verbindung mit Arbeitsaufgaben wie Reinigung, Schlachten und Verpackung in der Lebensmittelindustrie eingesetzt werden.

Das Produkt erfüllt die Verordnung 1935/2004/EC und wird in Übereinstimmung mit Verordnung 2023/2006/EG hergestellt.

Das Produkt ist EN 1186 Migration getestet und für kurzen Kontakt mit Lebensmitteln, bis zu 10 Minuten, zugelassen.

ELKA Rainwear A/S ist bei dem Ministerium für Ernährung, Landwirtschaft und Fischerei registriert, und steht unter Kontrolle des Veterinär- und Lebensmittelbehörde (DVFA). Audit-Bericht ist auf www.elkarainwear.dk verfügbar.

